
PROTOKÓŁ 
z obrad XLVII Sesji Rady Gminy Łabowa 

w dniu 12 marca 2018r. 

W sesji udział wzięli: 
Radni Gminy wg listy obecności załączonej do protokołu, 
Wójt Gminy - Pan Marek Janczak, 
Sekretarz Gminy - Pan Krzysztof Setlak 
Skarbnik Gminy - Pani Mirosława Nykaza 
Pracownicy Urzędu Gminy, 
Radny Powiatu Nowosądeckiego - Pan Ryszard Poradowski 

Ad. 1 Otwarcie sesji. 

Obrady XLVII Sesji Rady Gminy Łabowa VII kadencji (2014-2018) otworzył o godz. 13.00 
Przewodniczący Rady Gminy Łabowa Pan Krzysztof Skraba, powitał Radnego Powiatu 
Nowosądeckiego Pana Ryszarda Poradowskiego oraz wszystkich przybyłych na sesję. 

Na ustawową liczbę 15 Radnych w posiedzeniu sesji uczestniczyło 14 Radnych, co stanowi 
quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady zaproponował zmianę porządku obrad poprzez przesumęc1e projektu 
ostatniej uchwały w sprawie przekazania skargi na początek, za czym jednomyślnie opowiedzieli 
się wszyscy Radni, następnie przedstawił nowy porządek obrad i tytuły proponowanych uchwał : 

I. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie : 

przekazania skargi, 
zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa przyjętej uchwałą Nr 
XLVl/285/2017 Rady Gminy Łabowa z dnia 29 grudnia 2017r. w sprawie przyjęcia 
wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa, 
zmiany budżetu i uchwały budżetowej na 2018 rok, 
uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem grumy w 
latach 2018-2022 
uchwalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 
Gminy Łabowa, 

zmiany uchwały Nr XXXIII/208/2017 Rady Gminy Łabowa z dnia 28 lutego 2017 roku w 
sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Gminy Łabowa z wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego w sołectwie 
Maciej owa, 
uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Łabowa z 
wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego w sołectwie Maciejowa, 
uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Łabowa z 
wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego w sołectwie Krzyżówka, 

uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Łabowa z 
wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego w sołectwi e Roztoka Wielka, 
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uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Łabowa z 
wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego w sołectwie Nowa Wieś, 
uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Łabowa z 
wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego w sołectwie Składziste, 

uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Łabowa z 
wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego w sołectwie Czaczów, 
uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Łabowa z 
wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego w sołectwie Łabowa, 
wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej 
położonej w Madejowej , 
wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w Łabowej, 
przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie Gminy Łabowa w roku 2018, 
funduszu sołeckiego, 

podziału Gminy Łabowa na okręgi wyborcze oraz ustalenia ich granic, numerów i liczby 
radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym do Rady Gminy Łabowa, 
utworzenia stałych obwodów głosowania, ustalenia ich granic i numerów obwodów 
głosowania oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych w Gminie Łabowa, 

5. Informacja Wójta o pracy między sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7.Wolne wnioski i dyskusja. 
8. Zakończenie obrad. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał czy Radni zgłaszają uwagi lub inne propozycje do 
przedstawionego porządku obrad. Uwag nie zgłoszono, więc poddał porządek obrad pod 
głosowanie, w wyniku którego został przyjęty 14 głosami za. 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z sesji poprzedniej. 

Przed przyjęciem protokołu z XLVI Sesji Rady Gminy Przewodniczący Rady zapytał czy Radni 
zgłaszają uwagi do tego protokołu, który był do wglądu w Biurze Rady. Uwag nie zgłoszono wobec 
czego poddał go pod głosowanie, w wyniku którego został przyjęty 14 głosami za. 

Ad. 4 Podjęcie uchwal w sprawie : 

przekazania skargi, 

Przewodniczący Rady odczytał złożoną na dziem1iku podawczym Urzędu Gminy Łabowa w dniu 
15 lutego 20 l 8r. skargę Pana Marka Proroka skierowaną do Rady Gminy Łabowa na działalność 
Rady Gminy w zakresie podjętej uchwały nr XLIV/278/2017 w dniu 30 listopada 2017r. w sprawie 
wieloletniej dzierżawy nieruchomości położonych w miejscowości Łabowa. 
Następnie głos zabrał pełnomocnik składającego skargę, adwokat pan Dariusz Gajowski z 
Kancelarii Adwokackiej w Nowym Sączu, reprezentujący pana Marka Proroka w sprawie 
bezprzetargowego wydzierżawienia działek ewid. nr 309/4 i 309/5 w Łabowej wnioskując o 
formalne uchylenie w/w uchwały, zarządzenie trybu przetargowego celem wyłonienia dzierżawcy 
lub najemcy przedmiotowych działek oraz wstrzymanie wykonanie wskazanej uchwały do czasu 
ewentualnego podjęcia decyzji w tej sprawie przez Wojewodę Małopolskiego w trybie nadzoru. 
Na prośbę Przewodniczącego Rady o zabranie głosu przez Radnych Radny Marek Stanisz zwrócił 
się z prośbą do Radcy Prawnego Urzędu Gminy Łabowa pani Danuty Krzyś - Szczapa o 
przedstawienie w tej kwestii opinii, która zapewniła, iż uchwała została podjęta zgodnie z prawem. 
Dodała, iż Rada Gminy miała prawo i mogła ją podjąć, zważywszy na fakt trwającego już ponad 10 
lat wynajmu przez przedsiębiorców lokali mieszczących się na tych działkach. Wobec tego 
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poinformowała o dwóch możliwościach rozwiązania tej sprawy, a mianow1c1e skargę można 

przekazać za pośrednictwem Rady Gminy Łabowa właściwemu organowi do rozpatrywania skarg, 
w tym przypadku Wojewodzie Małopolskiemu na działalność organów jednostek samorządu 

terytorialnego, w sprawach należących do nich, a określonych ustawą o samorządzie gminnym. 
Skargę można również przekazać adresatowi z pouczeniem, że skargę składa się bezpośrednio do 
organu właściwego do jej rozpatrzenia, w tym przypadku do Wojewody Małopolskiego. 
Radny Władysław Wotus zapytał, dlaczego zainteresowany nie złożył wcześniej tej skargi, gdyż 
uchwały sprawdza Małopolski Urząd Wojewódzki w Krakowie i gdyby się okazało, że jest podjęta 
niezgodnie z prawem to z pewnością zostałaby wycofana przez ten organ. Ponadto podkreślił 
znaczenie apteki i sklepu działających na przedmiotowych działkach dla mieszkańców Gminy 
Łabowa zadowolonych z prowadzonych usług. 
Radny Marcin Mróz także zwrócił uwagę na prawidłowość tej uchwały, która została przecież 
jednogłośnie przegłosowana i nie ma wątpliwości jaki był cel tej uchwały. Intencją Radnych było 
to , aby dotychczasowi najemcy nadal funkcjonowali, ale szczególną uwagę zwrócono na dobro 
mieszkańców korzystających z blisko usytuowanej apteki oraz sklepu. 
Radny Jan Gawęcki odniósł się do zarzutów pełnomocnika pana Marka Proroka w kwestii zbyt 
małych stawek czynszu za wynajem lokali zapewniając, iż są zgodne z podjętą uchwałą i zwrócił 
się z prośbą o umożliwienie również innym mieszkańcom Gminy Łabowa prowadzenia dzi ałalności 
obawiając się, że tzw. monopolu czyli rynku, na którym produkuje i sprzedaje produkt tylko jedno 
przedsiębiorstwo, a postawione bariery wejścia na ten rynek innym jednostkom gospodarczym 
uniemożliwiają podjęcie konkurencji. 
Przewodniczący wobec braku dalszych uwag poinfonnował, że jeśli projekt uchwały zostanie 
podtrzymany to głosowanie będzie dotyczyło skierowania przedmiotowej skargi do rozpatrzenia 
przez Wojewodę Małopolskiego przez organ jakim jest Rada Gminy Łabowa, a Pan Marek Prorok 
zostanie stosownie poinformowany o dalszych czynnościach w tejże sprawie. 

Następnie Rada Gminv w głosowaniu : 13 głosów za i 1 wstrzymującym przvjęla uchwalę Nr 
XLVII/29012018. 

zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa przyjętej uchwałą Nr 
XLVl/285/2017 Rady Gminy Łabowa z dnia 29 grudnia 2017r. w sprawie przyjęcia 
wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa, 

Skarbnik Gminy poinformowała, że zaistniała potrzeba zwiększenia środków finansowych na 
zadanie "Budowa kanalizacji w Nowej Wsi", gdyż wzrosły koszty inwestycji ze środków własnych 
w stosunku do zaplanowanej kwoty, z uwagi na to, iż przetarg rozstrzygnął się w kwocie większej 
niż była zaplanowana. Ponadto zwiększono środki na odbiór odpadów oraz w dziale OPS. Skarbnik 
poinformowała także o zmianie przepisów dotyczących klasyfikacji środków trwałych i 
zwiększeniu po raz pierwszy od lat subwencj i oświatowej . 

Głos zabrał również Wójt dodając, że Gmina Łabowa otrzymała dofinansowanie ze środków 
unijnych na dwa zadania czyli "Budowę kanalizacji w Nowej Wsi" i "Budowę kanalizacji w 
Składzistym i Maciejowej'', niestety z tej ostatniej inwestycji trzeba zrezygnować z powodu braku 
środków na wkład własny. Wobec tego została podj ęta decyzja, że zostanie wykonane zadanie 
pierwsze i na ten cel zostaną przesunięte środki własne. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu : 14 głosów za prz.y_jęla uchwalę Nr XL VII/29112018. 

zmiany budżetu i uchwały budżetowej na 2018 rok, 

Powyższą uchwałę Skarbnik omówiła razem z uchwałą w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej Gminy Łabowa przyjętej uchwałą Nr XLVI/285/2017 Rady Gminy Łabowa z dnia 29 
grudnia 2017r. w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa, 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu: 14 głosów zaprz.y_jęla uchwalę Nr XLVII/29212018. 
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uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy 
w latach 2018-2022, 

Pracownik Zespołu GPL Małgorzata Kotlarska wyjaśniła, że uchwała dotyczy przyjęcia 

wieloletniego programu gospodarowania zasobem mieszkaniowym gminy na lata 2018 - 2022, 
gdyż traci moc uchwała nr VI/29/11 Rady Gminy Łabowa z dnia 28 marca 20llr. w sprawie 
uchwalenia programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy na lata 2011 - 2017. Celem 
programu jest określenie kierunków działania w zakresie gospodarowania gminnym zasobem 
mieszkaniowym. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu : 14 głosów za przyjęła uchwalę Nr XL V//129312018. 

uchwalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 
Gminy Łabowa, 

Pracownik Zespołu GPL Małgorzata Kotlarska wyjaśniła, że uchwała dotyczy uchwalenia zasad 
wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Łabowa, gdyż traci 
moc uchwała m VV29/11 Rady Gminy Łabowa z dnia 28 marca 20llr. w sprawie uchwalenia 
programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy na lata 2011 - 20 17 oraz zasad 
wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu: 14 głosów za przyjęła uchwałę Nr XLV/1129412018. 

zmiany uchwały Nr XXXIll/208/2017 Rady Gminy Łabowa z dnia 28 lutego 2017 roku 
w sprawie przystąpienia do zmiany m1e1scowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Łabowa z wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku 
Krajobrazowego w sołectwie Maciejowa, 

Pracownik Zespołu GPL Małgorzata Kotlarska wyjaśniła, że w powyższej uchwale zmienił się § 1 
ust. 1 otrzymujący brzmienie: " 1. Przystępuje się do zmiany mpzp Gminy Łabowa z wyłączeniem 

obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego w sołectwie Maciejowa, przyjętego uchwałą nr 
XXV/164/2004 Rady Gminy Łabowa z dnia 30 grudnia 2004r. dotyczącej działki nr 334/12 oraz 
części działki nr 183/1 ". 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu: 14 głosów za przyjęła uchwałę N r XLV/1129512018. 

uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Łabowa z wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego w sołectwie 
Maciej owa, 

Pracownik Zespołu GPL Małgorzata Kotlarska wyjaśniła, że zmiana dotyczy terenu pod zabudowę 
mieszkaniową jednorodzinną. 

Nastepnie Rada Gminv w głosowaniu : 14 głosów za przyjęła uchwalę Nr XL Vl/129612018. 

uchwalenia zmiany m1e1scowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Łabowa z wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego w sołectwie 
Krzyżówka, 

Pracownik Zespołu GPL Małgorzata Kotlarska wyjaśniła, że zmiana dotyczy terenów pod 
zabudowę mieszkaniową jednorodzinną. 

Radny Jan Gawęcki zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Rady o wyłączenie Go z głosowania 
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z uwagi na pokrewieństwo z wnioskodawcą. Przewodniczący przychylił się do tej prośby. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu : 13 głosów za przvjęła uchwałę Nr XL Vl/129712018. 

uchwalenia zmiany m1e1scowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Łabowa z wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego w sołectwie 

Roztoka Wielka, 

Pracownik Zespołu GPL Małgorzata Kotlarska wyjaśniła, że zmiana dotyczy terenu pod zabudowę 
mieszkaniową jednorodzinną. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu : 14 głosów za przJ?.ięla uchwalę Nr XL VII/29812018. 

uchwalenia zmiany m1e1scowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Łabowa z wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego w sołectwie 

Nowa Wieś, 

Pracownik Zespołu GPL Małgorzata Kotlarska wyjaśniła, że zmiana dotyczy terenu pod zabudowę 
mieszkaniową jednorodzinną. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu : 14 głosów za przy,ięla uchwalę Nr XL Vl/129912018. 

uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Łabowa z wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego w sołectwie 
Składziste, 

Pracownik Zespołu GPL Małgorzata Kotlarska wyjaśniła, że zmiana dotyczy terenu pod zabudowę 
mieszkaniową jednorodzinną. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu : 14 głosów za przyjęła uchwalę Nr XL V///30012018. 

uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Łabowa z wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego w sołectwie 
Czaczów, 

Pracownik Zespołu GPL Małgorzata Kotlarska wyjaśniła, że zmiana dotyczy terenu pod zabudowę 
mieszkaniową jednorodzinną. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu : 14 głosów za przy]ęła uchwalę Nr XL Vl/1301120 I 8. 

uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Łabowa z wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego w sołectwie 

Łabowa, 

Pracownik Zespołu GPL Małgorzata Kotlarska wyjaśniła, że zmiana dotyczy terenu pod zabudowę 
mieszkaniową jednorodzinną, zagrodową i agroturystyczną. 
Radny Władysław Nieć zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Rady o wyłączenie z głosowania 
z uwagi na Jego pokrewieństwo z wnioskodawcą. Przewodniczący przychylił się do tej prośby. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu: 14 głosów za przyjęła uchwalę Nr XLVll/30212018. 
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wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej 
położonej w Maciejowej, 

Kierownik Zespołu OSD Grażyna Sekuła wyjaśniła, że uchwała dotyczy wyrażenia zgody Rady 
Gminy na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej stanowi ącej własność 

Gminy Łabowa, położonej w Maciejowej oznaczonej w ewidencji gruntów nr 1/5 o powierzchni 
0,02 ha celem poprawy warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej położonej w 
Maciej owej oznaczonej w ewidencji gruntów numerem 1/8. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu: 14 głosów za prz.yjęła uchwałę Nr XL V/1130312018. 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w Łabowej, 

Kierownik Zespołu OSD Grażyna Sekuła wyjaśniła, że uchwała dotyczy wyrażenia zgody Rady 
Gminy na sprzedaż w drodze przetargowej nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 
Łabowa, położonej w Łabowej oznaczonej w ewidencji gruntów nr 193/8 o powierzchni 0,0142 ha. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu: 14 głosów za przyjęła uchwałę Nr XLV/1130412018. 

przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łabowa w roku 2018, 

Kierownik Zespołu OSD Grażyna Sekuła wyjaśniła, że program opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łabowa został 

zrealizowany zgodnie z przepisami ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 roku o ochronie zwierząt i ma 
na celu ograniczenie zjawiska bezdomności zwierząt domowych oraz zapewnienie właściwej opieki 
bezdomnym zwierzętom domowym i gospodarskim, a także wolno żyjącym kotom przebywającym 
w granicach administracyjnych gminy. Projekt został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie 
Koła Łowieckie, Towarzystwo Opieki nad Zwierzętami oraz Powiatowego Lekarza Weterynarii. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu : 14 głosów za prz.yjęła uchwałę Nr XL V/1130512018. 

funduszu soleckiego, 

Środki funduszu przeznacza się na realizację przedsięwzięć, które są zadaniami własnymi gminy, 
służą poprawie warunków życia mieszkańców i są zgodne ze strategią rozwoju gminy. Z uwagi na 
niewielką wysokość środków przypadających na dane sołectwo, wynikającą z ilorazu wysokości 
środków przeznaczonych na dane sołectwo w stosunku do liczby mieszkańców tego sołectwa Wójt 
zaproponował, aby nie wyodrębniać w budżecie funduszu sołeckiego na 2019 rok. Wobec braku 
sprzeciwu Rada Gminy zagłosowała za nie wyodrębnianiem funduszu sołeckiego na 2019 rok. 

Następnie Rada Gminv w głosowaniu : 13 głosów za i 1 przeciw prz.yjęła uchwałę Nr 
XLV/1130612018. 

podziału Gminy Łabowa na okręgi wyborcze oraz ustalenia ich granic, numerów i 
liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym do Rady Gminy Łabowa, 

Głos zabrał Sekretarz Gminy Krzysztof Setlak informując, że uchwała powstała zgodnie z nową 
ustawą z dnia 11 stycznia 2018 roku o zmianie niektórych ustaw w celu zwiększenia udziału 
obywateli w procesie wybierania, funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów 
publicznych. Dodał, że okręgi wyborcze Gminy Łabowa nie ulegają zmianie i nadal istnieje 15 
jednomandatowych okręgów wyborczych, a podział na nie, ich granice i numery oraz liczba 
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radnych wybieranych w każdym okręgu określa załącznik do niniejszej uchwały. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu: 14 głosów za prz.Y.ięla uchwałę Nr XLVII/30712018. 

utworzenia stałych obwodów glosowania, ustalenia ich gramc 1 numerów obwodów 
głosowania oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych w Gminie Łabowa, 

Tę uchwałę również omówił Sekretarz Gminy informując, że uchwała także powstała zgodnie z 
nową ustawą z dnia 11 stycznia 2018 roku o zmianie niektórych ustaw w celu zwiększenia udziału 
obywateli w procesie wybierania, funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów 
publicznych. Gmina Łabowa w dalszym ciągu podzielona jest na 5 stałych obwodów głosowania, a 
lokale wyborcze znajdują się w dotychczasowych siedzibach Obwodowych Komisji Wyborczych, 
czyli w Szkołach Podstawowych w Czaczowie, Maciejowej Nowej Wsi i jej filii w Roztoce 
Wielkiej oraz w Urzędzie Gminy Łabowa. 

Radny Marek Stanisz zapytał w jaki sposób można pozbyć się starych bezużytecznych urn do 
głosowania. Wójt poinformował, że należy zgłosić się do pracownika Urzędu Gminy w celu 
dokonania odpisu, a po podpisaniu protokołu urny można zniszczyć. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu : 14 głosów z.a prz.Y.ięla uchwałę Nr XL VII/30812018. 

Ad. 5 Informacja Wójta o pracy miedzy sesjami. 

Wójt poinformował o intensywnych próbach utrzymania dwóch projektów na budowę kanalizacji w 
Nowej Wsi oraz w Składzistym i Maciej owej. W tej sprawie odbyło się spotkanie z Posłem na Sejm 
i sekretarzem stanu w Ministerstwie Finansów panem Wiesławem Janczykiem, które niestety nie 
przyniosło zamierzonych efektów. Urząd Marszałkowski bez żadnego wyjaśnienia udzielił 

odmownej odpowiedzi, jednak Wójt zapewnił, iż w dalszym ciągu będzie zabiegał o pozyskanie 
dalszych środków. 
Ponadto został złożony wniosek na budowę boiska przy Szkole Podstawowej w Nowej Wsi oraz 
placu zabaw w Maciejowej. Rozstrzygnął się przetarg na sprzedaż lasu w Kamiannej, a uzyskane 
środki zgodnie z wcześniejszymi postanowieniami zostaną przeznaczone na wykupienie budynku 
remizy OSP w Kamiannej. 

Sekretarz Gminy przypomniał Radnym Gminy o obowiązku składania oświadczeń majątkowych do 
końca kwietnia 2018 roku i poinformował o zmianie w druku w punkcie V. 

Ad. 6 Interpelacje i zapytania Radnych. 

Radny Stanisław Brożek zapytał czy znajdą się środki finansowe na remont boiska przy Szkole 
Podstawowej w Łabowej. Wójt odpowiedział, że w zakresie oświaty jest dużo zadań do wykonania 
i w miarę możliwości są one sukcesywnie realizowane. 

Radny Józef Ormanty poprosił o ujęcie w zadaniach wsi Czaczów, szczególnie jeśli chodzi o 
wykonanie boiska, gdyż młodzież nie ma rozgrywać meczy. Wójt wyjaśnił, że musi być zachowana 
kolejność w wykonywaniu zadań i nie ma możliwości wykonać wszystkiego naraz, ponadto w 
Czaczowie został wybudowany plac zabaw, którego koszt wykonania wyniósł 200 tys. złotych. 

Radny Marcin Mróz zgłosił, że od dwóch miesięcy nie świecą cztery lampy we wsi Łosie, 
przypomniał o wykonaniu miejsc parkingowych i stojaka na rowery oraz poprosił o poprawę 
wjazdu na drogę nr 130 w Łabowej. Ponadto zwrócił się z prośbą o uprzątnięcie materiału do 
posypywania dróg w sezonie zimowym. Wójt poinformował, że firma odpowiedzialna za 
utrzymanie oświetlenia dokonuje napraw na tzw. zgłoszenie i w przyszłości trzeba sygnalizować o 
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takich problemach, natomiast firmy odpowiedzialne za zimowe utrzymanie dróg w ramach umowy 
dokonają oczyszczenia nawierzchni . 

Radny Marian Pawlak zwrócił się z ponownym zapytaniem kiedy zostanie postawiona nowa wiata 
przystankowa na górnej Łabowej w miejscu zniszczonej podczas wypadku drogowego w dniu 30 
września 2017r. Wójt wyjaśnił, że wiata może być postawiona dopiero po zakończeniu 

postępowania sądowego i uzyskaniu odszkodowania. Ponadto poinformował, że prowadzone są 
rozmowy z firmą, która podjęłaby się wymiany przystanków na trasie Nowy Sącz - Krynica Zdrój. 

Radna Teresa Kłębczyk poinformowała o zniszczonej lan1pie na Łabowcu koło państwa Lelitów. 

Radny Marek Stanisz zwrócił się z prośbą do Radnego Powiatowego o interwencję w sprawie 
remontu drogi w Roztoce Wielkiej. 

Radny Jan Gawęcki przekazał prośby mieszkańców Krzyżówki o dołączenie jeszcze jednego słupa 
oświetleniowego na szczycie wsi, gdzie jest ciemno i ślisko, poprosił też o wykonanie ogrodzenia 
boiska, chociaż od strony rzeki i oświetlenie drogi w stronę przystanku w kierunku Krynicy Zdrój. 
Radny zwrócił się także z prośbą o pomoc w sprawie mostu na posesję państwa Stefaniaków, na co 
Wójt odpowiedział, że rodzina ta otrzymała pomoc w postaci kręgów i miała je wkopać we 
własnym zakresie. Ponadto przypomniał o naprawie leśnych dróg betonowych i kwestii pomocy 
finansowej na ten cel ze strony Nadleśnictwa Nawojowa, potrzebie naprawy barierki koło pana 
Bołoza i poprawie wiosną poboczy drogi. 

Radny Aleksander Sołtys zapytał ile może wynieść koszt oświetlenia przystanku w Maciejowej, 
gdyż dochodzi do aktów wandalizmu w wyniku czego wiata nie posiada ani jednej szyby. Wójt 
wyjaśnił, że odnalezienie sprawcy jest bardzo trudno, a w sprawie oszklenia przystanku to 
pracownik Urzędu zwróci się do szklarza np. w Nawojowej o podanie wyceny za taką usługę. 

Radny Jan Szczecina podziękował za działania na rzecz Szkoły Podstawowej w Maciejowej, 
zwrócił uwagę na pozostałe potrzeby i poprosił, aby pamiętać o tym w przyszłości, w miarę 
posiadanych środków finansowych. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Skraba podziękował za podpisanie umowy na wykonanie 
kanalizacji w Nowej Wsi. 

Ad. 7 Wolne wnioski i dyskusja. 

Radny Powiatowy Ryszard Poradowski poinformował, że wiosną po rozmarznięciu gruntu będą 
wykonywane naprawy dróg i prosi o zgłoszenia, jeśli zaistnieje taka potrzeba. 

Sołtys wsi Łabowa zgłosił potrzebę zamontowania koszy na śmieci. Wójt odpowiedział, że trzeba 
się zastanowić nad tym czy te pojemniki będą spełniały swoją rolę i właściwie służyły 

mieszkańcom, gdyż kosze już kiedyś były, ale wynoszono do nich śmieci z prywatnych posesji, 
były wywracane wraz z zawartością i pracownicy Urzędu musieli to ciągle porządkować. 

Ad. 8 Zakończenie obrad . 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Skraba 
podziękował wszystkim za udział i zakończył o godzinie 14.30 obrady XLVII Sesji Rady Gminy 
Łabowa. 

Protokołowała: Elżbieta Radziak - Dyl 
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